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                                                     Zápis 
                     z  jednání  valné  hromady  spolku  13. 4. 2022 
 
 

1. Zahájení – úvodní slovo           
 
Předseda správní rady Ing. et. Ing. Martin Šmída přivítal všechny přítomné. 
 
Pro dnešní jednání ustanovil skrutátorkou při sčítání hlasů Ing. Alenu Šmídovou a 
zapisovatelkou Ing. Zuzanu Ochmanovou. 
 
Účast členů spolku 33 členů spolku z 60 - ti. Valná hromada je usnášeníschopná. 
 
Program dnešního jednání byl zaslán členům spolku již v pozvánce, která byla zaslána 
spolu s potřebnými podklady v řádném termínu: 
 

Navržený program : 

1. Zahájení. 
2. Zpráva o činnosti správní rady. 
3. Informace o současném stavu členské základny spolku. 
4. Projednání účetní uzávěrky za rok 2021. 
5. Stav účtu, čerpání rozpočtu 2021. 
6. Platba členských příspěvků za rok 2022. 
7. Hospodaření a návrh rozpočtu na rok 2022. 
8. Informace o Servisní společnosti odpady Olomouckého kraje. 
9. Projednání dalšího postupu a činnosti spolku v roce 2022.  
10. Různé. 
11. Závěr. 

 
K programu nebyly žádné připomínky ani doplnění. 
 
Souhlas s programem: 
 
Pro       33               proti              0                 zdržel se     0 
 
Program schválen.  
 

 
2. Zpráva o činnosti správní rady 
 
V tomto bodě seznámil předseda správní rady přítomné s jednáním správní rady 
spolku od doby posledního konání valné hromady to je od 24. 6. 2021. 

 
V roce 2021 se správní rada  sešla  3x: 
 

1. Dne 24. 6. 2021 bezprostředně po jednání valné hromady, kdy na základě doporučení 
valné hromady zvolila do funkce předsedy správní rady Ing. et. Ing. Martina Šmídu a 
do funkce místopředsedy správní rady Mgr. Jaroslava Střeláka. Bylo požádáno o 
zápis změn do spolkového rejstříku. 

 

2. Dne 17. 8. 2021 správní rada na svém jednání vzala na vědomí informace o Servisní 
společnosti odpady Olomouckého kraje. Především o volbě představenstva a dozorčí 

rady – všechny detailnější informace byly podány v dalších bodech dnešního 
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jednání. Dále správní rada rozhodla o nákupu akcí Servisní společnosti odpady 
Olomouckého kraje a to pro členy spolku, kteří již zaplatili mimořádný příspěvek 
na nákup akcií za svou obec. Spolek pro své členy zakoupil 20 795 kusů akcií. 
Celkově je tedy v majetku spolku 20 895 kusů akcií. Spolek je 5- tým největším 
akcionářem, mimo Olomoucký kraj. Dále kladně projednala žádost Servisní 
společnosti odpady Olomouckého kraje, a.s. o finanční dar ve výši 2 Kč na akcii 
na vytvoření webových stránek. Dar ve stejné výši poskytli i ostatní akcionáři 
společnosti. 

 
3. Dne 16. 11. 2021 proběhlo další jednání správní rady. Toto jednání bylo 

informační. Správní rada vzala na vědomí informace o činnosti Servisní 
společnosti odpady Olomouckého kraje, projednala organizační a  provozní  věci 
na rok 2022. 
 

V roce 2022 proběhla 3 jednání správní rady spolku: 

 
1. Na jednání správní rady dne 16. 2. 2022 podal předseda správní rady 

informace o jednáních s dalšími možnými členy spolku a to především  úvahy 
Sdružení měst a obcí Jesenicka se znovu vrátit ke společnému řešení 
odpadové problematiky a to buďto návratem Sdružení do spolku a nebo 
přímým vstupem Sdružení do Servisní společnosti odpady Olomouckého 
kraje. Dále se správní rada zabývala podmínkami předání Studie 
proveditelnosti, která je v majetku spolku, k dispozici Servisní společnosti 
odpady Olomouckého kraje. Bude nutné splnit podmínky vázající se 
k obchodnímu tajemství ve studii. Je třeba připravit potřebné dokumenty. Bylo 
taktéž rozhodnuto o datu konání valné hromady spolku. Dále byly správní radě 
předány informace o soutěži Loga pro webové stránky – soutěž středních škol 
Olomouckého kraje. 
 

2. Další jednání správní rady dne 8. 3. 2022 bylo věnováno přípravě valné 
hromady spolku. Byl odsouhlasen program valné hromady. Správní rada  
projednala a vyslovila souhlas s účetní uzávěrkou spolku za rok 2021, která  
byla zaslána spolu s pozvánkou. Správní rada se věnovala i informacím o 
hospodaření spolku v roce 2021 a návrhy a doporučení správní rady valné 
hromadě spolku k návrhu rozpočtu na rok 2022 – bude projednáváno 
v samostatném bodě dnešního jednání. Taktéž správní rada vzala na vědomí 
splnění podmínek pro předání Studie proveditelnosti a pověřila předsedu 
správní rady k předání studie v elektronické podobě. 

 
 

3. Dnes před jednáním valné hromady spolku proběhlo krátké jednání správní 
rady, které upřesnilo jednotlivé body programu dnešního jednání valné 
hromady spolku. 

 

3. Informace o současném stavu členské základny spolku. 
 
K dnešnímu dni má spolek 60 členů,  

27 členů vlastní přes spolek akcie Servisní společnosti odpady Olomouckého kraje – 

20 895 kusů. Spolek je tak 5-tým největším akcionářem po Olomouci, Prostějovu, 
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Přerovu a Šumperku mimo Olomoucký kraj, který má ještě ve svém majetku 155 tisíc 

akcií.  Tyto akcie hodlá i nadále držet pro další zájemce z obcí a měst. 

31 obcí – členů spolku se prozatím nerozhodlo o nákupu akcií. 

 

4. Projednání účetní uzávěrky za rok 2021. 
 

   Účetní uzávěrka byla zaslána spolu s pozvánkou. 
 
   K uzávěrce neměl nikdo z přítomných dotazy ani připomínky. 
 
   Hlasování: 
 
   Pro       33      proti       0      zdržel se    0 
 
   US 1/1/2022 
 
   Valná hromada souhlasí s účetní uzávěrkou spolku Odpady Olomouckého 
   kraje, z.s. za rok 2021. 
 

5. Stav účtu, čerpání rozpočtu 2021. 
 
V příloze pozvánky byl zaslán členům spolku „přehled čerpání rozpočtu 2021“. Tento 
přehled je pouze zjednodušený výtah příjmů a plateb a nenahrazuje žádný účetní 
dokument, je pouze pro informaci o jednotlivých platbách bez drobných nákladů např. 
za provoz účtu, certifikáty apod. 
 
Přehled čerpání rozpočtu: 

 

Datum příjem zdroj výdej důvod zůstatek 

Rok 2021      

      

 292 649 
Členské 

příspěvky 
   

   14 520 účetnictví  

   108 000 administrativa  

   311 925 Odkup akcií  

   41 790 Dar Servisní a.s.  

celkem 292 649  476 235   

31.12.2021     1 010 598 

      

K přehledu nebyly vysloveny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování: 

 
    Pro         33             proti         0          zdržel se     0 
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   US 2/1/2022 
 
   Valná hromada spolku bere na vědomí informace o stavu účtu spolku a  
   přehledu hospodaření spolku za rok 2021. 
 

 
6. Platba členských příspěvků za rok 2022. 

 
     Ke dni 13. 4. 2022 uhradilo členské příspěvky do spolku 56 členů spolku. 
     Ke dni 31. 3. 2022 je stav účtu spolku 1 220 836 Kč. 
 
     Žádné finanční prostředky na účtu spolku nejsou vázány na nákup akcií Servisní 
     společnosti odpady Olomouckého kraje. 
 
      Hlasování: 
 
      Pro         33        proti      0         zdržel se    0 
 
      US 3/1/2022 
 
Valná hromada bere na vědomí informace o platbách členských příspěvků do spolku za 
rok 2022 a o stavu účtu spolku ke dni 31. 3. 2022. 

 
 

7. Hospodaření a návrh rozpočtu na rok 2022. 
 

Návrh rozpočtu k projednání tohoto bodu byl zaslán členům již spolu s pozvánkou. 

Dále po projednání správní rada přijatým usnesením US 2/3/2022 navrhuje valné hromadě 

schválit správní radě možnost čerpání z rozpočtu spolku v průběhu roku 2022 do výše 

200 000,- Kč. 

Správní rada také navrhuje valné hromadě po projednání na základě US/2/4/2022 schválit 

finanční provizorium pro čerpání rozpočtu počátkem roku 2023, do měsíční výše čerpání 

roku 2022 tak, aby byl zajištěn provoz a administrativa spolku do konání valné hromady 

spolku v roce 2023. 

Návrh rozpočtu na rok 2022 

1.1. 2022  Převod účtu   1 010 598 

 287 000 

členské 
příspěvky (cca 

62 000 ob.+ 
OK) 

180 000 
Administrativa,  

provoz,správa webu dle 
nynějších nákladů 

 

    200 000 Nespecifikovaná rezerva  

      

      

 
K návrhu možnosti čerpání správní rady ani k provizoriu nebyly  vysloveny dotazy ani 

připomínky. 
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Schválení možnosti čerpání finančních prostředků správní radou do výše 200 000 Kč.: 

Pro         33        proti         0        zdržel se         0 

US 4/1/2022 

Valná hromada spolku po projednání souhlasí s čerpáním finančních prostředků na 

základě rozhodnutí správní radou do výše 200 000,- Kč. 

  Schvalování návrhu rozpočtu: 

Pro         33        proti         0         zdržel se      0 

US 5/1/2022 

Valná hromada souhlasí po projednání s předloženým návrhem rozpočtu na rok 2022. 

Schválení finančního provizoria pro rok 2023. 

Pro          33       proti         0          zdržel se       0 

US 6/1/2022 

Valná hromada po projednání schvaluje finanční provizorium pro počátek roku 2023 a to 

měsíční výše čerpání rozpočtu v roce 2022. 

8. Informace o Servisní společnosti Olomouckého kraje.   
 
Předseda správní rady představil hosty dnešního jednání valné hromady primátora 
Statutárního města Olomouce a předsedu představenstva společnosti pana Ing. 
Miroslava Žbánka a projektového manažera Technických služeb města Olomouce Ing. 
Lukáše Václavíka, který se zabývá možnostmi realizace zařízení k využití odpadů. 
Předseda představenstva Ing. Žbánek seznámil přítomné s ustanovením řídících orgánů 
Servisní společnosti odpady Olomouckého kraje na jednání valné hromady dne 30. 6. 
2021. Vedení společnosti pracuje bez nároku na odměny. 
Zástupci vedení společnosti začali jednat se všemi hráči v odpadovém hospodářství na 
území kraje i zařízeními v okolí. Olomouc jako město je tahounem těchto jednání i z toho 
důvodu, že nemá žádné zařízení k využití ani odstranění odpadů. 
Partnery pro jednání jsou: 
- Veolia Přerov – vlastník multifunkčních spalovacích kotlů pro využití tuhých 

alternativních paliv (TAP) - od roku 2025 bude potřebovat cca 200 tis. tun paliv ročně 
- SAKO Brno – spalovna, ve výstavbě je třetí kotel, navýší kapacitu a spalovna je 

schopna uzavřít dlouhodobé kontrakty s dodavateli SKO 
- SUEZ se stává součástí Veolie 
- Bioplynka Rapotín – je schopna využít biologicky rozložitelný odpad, popřípadě se 

podílet na předtřídění SKO v regionu 
- FCC a AVE - současné svozové firmy hodlají vybudovat dotřiďovací linky pro SKO  

 
V Olomouckém kraji se rýsují řešení pro využití odpadů projekty soukromých mnohdy 

zahraničních firem, ale pro obce je otázkou, zda chtějí být v „područí“ těchto společností, 

či si za pomoci dotací vybudovat vlastní zařízení.  Toto je hlavní otázkou pro rozhodování 

obcí během letošního roku. Podklady pro tato rozhodnutí připravuje projektový manažer 

pan Ing. Václavík. Proto rozhodnutí je velice krátká doba a to z důvodů vypsání dotací 

pro zařízení ještě v roce 2022. 
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Ing. Václavík představil další směrování v prezentaci, která je přílohou zápisu. 

Diskuze: 

Kdo bude provádět svoz odpadu – nadále svozové firmy vlastní nebo nasmlouvané, jen 

musí pro akcionáře odevzdávat odpad na místě určené Servisní a.s. 

Ing. Šmída – Servisní bude dělat výhledově pro akcionáře to, co po ní budou chtít a na 

čem se shodnou, v současné době je veliký tlak na rychlost rozhodování. V současnosti 

je Servisní silným hráčem na trhu. 

Mgr. Střelák – teď se projevuje význam společného řešení, v této fázi všichni, i soukromé 

firmy projevují velký zájem o odpad Servisní společnosti (i když zatím ne smluvně 

vázaný). Proto apeluji na obce, aby si koupily akcie a tak posílily pozici Servisní, i když 

v současnosti reprezentuje již téměř 2/3 odpadu vznikajícího v Olomouckém kraji. 

9. Projednání dalšího postupu a činnosti spolku v roce 2022.  
 
Předseda správní rady spolku nenavrhl konkrétní akce a aktivity pro rok 2022. Apeloval 
na rozhodnutí obcí – členů spolku k nákupu akcií Servisní společnosti odpady 
Olomouckého kraje. Upozornil na konání komunálních voleb v září tohoto roku a vyslovil 
přesvědčení, že tento projekt přeberou i nová zastupitelstva. 
 

10. Různé. 
 

Nikdo nepožadoval projednat bod do různého. 

 

11. Závěr. 
 

 
 
Ing. Et. Ing. Martin Šmída                                     Mgr. Jaroslav Střelák 
 
  předseda správní rady                                    místopředseda správní rady 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Ochmanová 
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